
            
 

Referat af kaffemøde hos formanden den 2. juli 2018 kl. 19.00. 

 

Til stede var: Joan, Grethe, Britta, Jens og Jette 

 

Joan havde indkaldt til møde, da hun var blevet kontaktet af John, Ejbybrovej 44, 

som har parcel lige ud for busslusen. 

Han gør opmærksom på, at busserne kører alt for stærkt over slusen. 

Han har kontaktet både busselskabet og kommunen, og nu vil han gerne have, at 

Grundejerforeningen skriver til kommunen. 

Vi ønsker nedsat farten på Ejbybrovej. Der er mange, som kører mere end det 

tilladte. Og store biler kører lige så let hen over slusen. 

Vi drøftede også, om der evt. skal indskrives i vedtægterne problemet 

omkring højden på store træer. 

Der er parceller, som har så høje træer, at de er til fare for at vælte i stormen og 

muligvis falde over i anden parcel og gøre skade. Hvad kan vi gøre? 

Dette tages op på generalforsamlingen. 

Jette opretter en mappe for sager, som evt. tages op på Generalforsamlingen. 

 

For referat: 

Jette Bøttcher, den 7. juli 2018 

 

 

 
 


